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CSEHÜL ALL AZ UJ SZEGEDI VILLAMOSVONAL 

Holnaptól ketyeg a kötbér a 2-es építőjének 
Ma jár le az új szegedi 2-es villamos építőinek kiszabott pótha-
táridő, holnaptól villamosnak kellene járnia a Rókusi körúton. 
A város nem fogad el semmilyen kifogást; vasárnaptól a hét min-
den napján 10 milliós kötbért számol fel. 

SZEGED 
DOMBAI TÜNDE 

Csak a csoda segíthet az új 2-es 
villamosvonal kivitelezőjének, 
a cseh-magyar Szeged Villa-
mos 2 Konzorciumnak - az épít-
kezéssel kapcsolatos minden 
határidő lejár a mai nappal. Eh-
hez képest az elmúlt hetekben 
alig haladt valamit a beruházás-
sal a bmói OHL ZS. a.s. cég ve-
zette cégtársulás, amelynek tag-

ja a budapesti Középszolg Kft. 
és a nyíregyházi Kelet-Út Kft. 

Nincs kész az új szárnyvonal 
csatlakozása a rókusi csomó-
pontban. Nem épültek meg a 
Rókusi körút két szélén az új 
közúti sávok a Kisteleki utca és a 
Tesco között. Emiatt a kivitelező 
hozzá sem foghatott a vágány-
építéshez a körút közepén. Csa-
nádi Zoltán, a tömegközlekedési 
nagyprojektet irányító Szeged 
Pólus Kft. projektigazgatója el-

mondta: a Tesco és a vértói kis-
erdő között is nagyon elmarad-
tak az épitők a sínfektetéssel, a 
kivitelező a saját ütemezéséhez 
sem tartja magát. A lehetőség 
pedig adott: munkavégzésre 
hétköznap reggel 6-tól este 10-ig 
kapott engedélyt a konzorcium, 
és hétvégén is dolgozhatna. Hiá-
ba szólította fel többször a Sze-
ged Pólus és a város vezetése is a 
kivitelező cégek vezetőit, hogy 
ütemezzék hatékonyabban a 
munkát, dolgozzanak szervezet-
tebben, többet és többen, a kon-
zorcium nem gyorsította fel az 
építkezést. Az önkormányzattól 
pedig minden segítséget meg-

Az építkezést ma már biztosan 
nem fejezik be. FOTÓ: KARNOK CSABA 

kaptak, mégsem változott az ál-
datlan helyzet. 

Eredetileg augusztus 18-án 
kellett volna átadnia a Szeged 
Villamos 2 Konzorciumnak a vá-
ros új villamosvonalát. Nem volt 
részhatárideje a munkálatok-
nak, az egészet meg kellett vol-
na építenie a Csongrádi sugárút-
tól a rókusi csomópontig. Beszá-
moltunk róla: a rendkívül esős 
időjárás és egy közműtérképen 
nem szereplő ivóvízvezeték mi-
att egy hónap határidő-módosí-
tást engedélyezett az építőknek 
a megrendelő önkormányzat. A 
módosított határidő a szerző-
désben a mai nap. 

- Semmiféle további csú-
szást és kifogást nem foga-
dunk el. Vasárnaptól ketyeg a 
szerződés szerinti napi 10 mil-
lió forintos kötbér hétköznap 
és hétvégén is - erősítette meg 
Csanádi Zoltán. (Megírtuk: a 
kötbért - az eljárás rendje sze-
rint - a számlák kifizetése 
után követelheti vissza a vá-
ros, pénzt nem tarthat vissza.) 
Ha a kivitelező fokozná a tem-
pót, a szakemberek becslése 
szerint optimális esetben de-
cemberre készülne el a 2-es 
villamosvonal. 

A konzorcium - szerződése 
szerint - nem nyilatkozhat. 

árom KÉRDÉS 
AKI VÁLASZOL: 
Nagy Sándor 
Szeged alpolgármestere 
3 kérdést teszünk fel olyan 
embereknek, akik valamiért 
az érdeklődés középpontjába 
kerültek, és olyanoknak, akik 
válaszolni hivatottak aktuális 
témákra. Ezúttal Nagy Sán-
dort, Szeged városfejlesztési 
alpolgármesterét faggattuk a 
kampánytémává vált Mars 
térről, a belváros-rehabilitá-
ciós beruházásról. 

SZEGED 
R. TÓTH GÁBOR 

- Petykó Zoltán, a Nemzeti Fej-
lesztési Ügynökség elnöke teg-
napi számunkban azt mondta: 
nem lehet támogatási szerző-
dést kötni a 2,1 milliárd forin-
tos belváros-rehabilitációs be-
ruházásra. Miért? 
- Az önkormányzat végig sza-
bályosan járt el a belváros-re-
habilitációs beruházás, ezen 
belül a Mars tér 
ügyében. Meg 
lehet nézni a 
tulajdoni la-
pot: soha nem ^ ^ 
volt teher az 
ingatlanon. 
Politikai erőfi-
togtatásnak 
tartjuk, 
hogy 

a Nemzeti Fejlesztési Ügynök-
ség - amely nem a saját, ha-
nem az Európai Unió pénzét 
kezeli - nem írja alá a 2,1 mil-
liárd forintos támogatási szer-
ződést. Ha kell, európai uniós 
fórumokhoz, bírósághoz for-
dulunk az ügyben. 
- B. Nagy László, a Fidesz pol-
gármesterjelöltje azt nyilat-
kozta: másfél óra alatt megál-
lapodott azokkal a kereske-
dőkkel, akik még nem egyez-
tek meg a várossal. 
- Milyen jogcímen fizetne ne-
kik? Ha a városvezetés meg-
tette volna, amit számon kér, 
és kifizet sok tízmilliót, már 
feljelentettek volna hűtlen ke-
zelésért. 8 bérlő perli az ön-
kormányzatot, holott eddig 
minden pert elvesztettek, jog-
erősen megszűnt a bérleti 
szerződésük - a másik 140 
bérlő pedig békésen levonult 
a területről. 

- Komoly szabálytalansá-
gokról beszél az NFÜ - mi-
re utalhat? 
- A pályázat folyamato-
san alakult, a bírálóbi-
zottság tudtával, javasla-

tainak figyelembevételé-
vel. Ezeknek megfelelően 

hajtottuk végre a pro-
jektet, amely 

minden vizsgá-
laton átment. A 
perekről - ame-
lyek a beruhá-
zást láthatóan 
nem érintik -
szintén tájé-
koztattuk a Re-
gionális Opera-
tív Program 
Irányitó Ható-
ságát. 

Tanműhelyavató 
a Sághy Mihályban 
CSONGRÁD. Magyar Anna, a me-
gyei önkormányzat elnöke, Kö-
rösi Tibor, a Csongrádi Oktatási 
Központ igazgatója és Vincze 
János tagintézmény-vezető 
avatta fel tegnap délelőtt a 
csongrádi Sághy Mihály Szak-
képző Iskola, Középiskola és 
Kollégium új faipari tanmű-
helyét. Az 50 millió forintból a 

tanintézmény udvarán emelt 
375 négyzetméteres épület költ-
ségét az iskola fenntartója, a 
Csongrád Megyei Önkormány-
zat finanszírozta. A műhelybe 
várhatóan októberben kerülnek 
azok az új, az oktatás gyakorlati 
részét segítő gépek, amelyeket 
egy 24 millió forintos pályáza-
ton nyertek. 

B. NAGY LÁSZLÓ: A VÁROS NEM LÁTTA EL JÓL FELADATÁT, LÁTVÁNYBERUHÁZÁSOKRA KÖLTÖTT 

Kétszázan az I. Szegedi 
Gazdasági Konferencián 

T ö b b mint 200 szegedi vá l la lkozó 
vett részt s zeptember 15-én az I. 
Szegedi Gazdaság i Konferenc ián , 
amelyet a Szegedi T u d o m á n y -
egye tem és a Het i Vá lasz 
szervezett . Dr. Szabó G á b o r 
rektor , Petykó Zol tán a Nemzet i 
Fej lesztés i Ügynökség e lnöke, Dr. 
M o l n á r Á g n e s a fej lesztéspol i t ikai 
koordinác ióért fe le lős á l lamti tkár , 
és Prof . Dr. Lengye l Imre, a Sze-
gedi T u d o m á n y e g y e t e m Gazdaság-
tudomány i K a r á n a k intézetvezető 
egyetemi tanára mel lett B. Nagy 
Lász ló is e lőadást tartott Szeged 
jövőjérő l . 

S Z E G E D 

Magyarország a 
2007-től 2013-ig tartó 
uniós költségvetési 
időszaknak már az 
első három évében le-
kötötte a rendelkezé-
sére álló 8000 milliárd 
f o r i n t o s u n i ó s 

keretének mintegy háromnegyedét, 
amelyet az előző szocialista kormányok 
alatt mindenfajta stratégiai elgondolás 
nélkül, „ötletelés" formájában osztottak 
ki - hangzott el a konferencián. 
Molnár Ágnes államtitkár a tanácskozá-
son elmondta, hogy az unióból érkező 
vizsgálatok során könnyen kiderülhet, 
hogy hazánk szabálytalanul használt föl 
uniós támogatásokat pályázati célokra. 
Megemlítették még a szegedi Mars tér 
felújítását, ahol komoly szabálytalan-
ságokat tártak fel és már a rendőrség az 
ügyészség felügyelete mellett nyomoz 
okirat hamisítás és hivatali visszaélés 
ügyében. 

Szeged város adóssága 6 milliárd Ft-ról 
több mint 25 milliárdra emelkedett, a 

További információ: 
www.bnagylaszlo.hu 

Fizetett politikai hirdetés. 

B. Nagy László: Szeged többet érdemel! Az NFÜ elnöke és 
a feljesztéspolitikai koordinációért felelős államtitkár társaságában 
mutatta be programját a FIDESZ szegcdi polgármesteijelöltjc. 

költségvetés hiánya pedig több mint 12 milliárd F t - ez áll az 
ö n k o r m á n y z a t á l t a l k i a d o t t d o k u m e n t u m b a n . 

„Ezt a hiányt finanszírozni kell, de nem úgy, ahogyan azt az 
előző kormányok és város vezetése tették. Az M S Z P az el-
hibázott gazdaságpolitikáját úgy próbálta korrigálni, hogy 
azt mondták: igaz mi rontottuk el, de hajtsuk be az embe-
reken, azaz vegyük el tőlük a 13. havi nyugdíjukat, vezessük 
be a tandíjat, a kórházi napidíjat, a vizitdíjat, csonkítsuk meg 
a családi juttatásokat, emeljük fel az ÁFÁ-t 25%-ra, és 
emeljünk adókat. Ellehetetlenültek a kis- és középvál-
lalkozók is, és a válság bennünket ebben a katasztrofális 
állapotban ért" - mondta B. Nagy László. 

** Szegeden ugyanez a helyzet: a 
szocialista Botka László eladta 
Szeged jövőjét, tetemes 
adósságot halmozott fel, és ezért 
nem tudott a munkahelyteremtés 
útjára lépni. ^ 

"Botka László nem tudott megfelelő környezetet teremteni 
az ide érkező munkahelyteremtő vállalkozásoknak" -
mondta el B. Nagy László, a kormánypárt szegedi 
polgármester-jelöltje. 
B. Nagy László a megoldást a szegcdi gazdaság dinamizá-
lásában és munkahelyek teremetésében látja. Elmondta, 
hogy programja 5 fő pont köré épül: stabilitás, munkahelyek, 
biztonság, élhető Szeged és egészséges város. 

http://www.bnagylaszlo.hu

